

LETTER OF GUARANTEE APPLICATION

طلب إصدار خطاب ضمان

Date : / /
To : Al Ahli Bank of Kuwait-Egypt
Branch :

التاريخ : / /
إلى : البنك الأهلي الكويتي - مصر
الفرع :

PLEASE ISSUE AN IRREVOCABLE LETTER OF GUARANTEE ON OUR BEHALF AS PER DETAILS GIVEN BELOW:

يرجى إصدار خطاب ضمان غير قابل للإلغاء حسب التفاصيل الآتية :
يراعى ملء البيانات باللغة الإنجليزية في حالة طلب إصدار خطاب الضمان بنفس اللغة.

Please mark(x) where appropriate

The letter of guarantee shall state that it is issued:

- By order of the undersigned
 By order of

ضع علامة (x) على المطلوب
ينص في خطاب الضمان أنه صادر :

- كطلب من الموقع أدناه
 كطلب من

Type of Guarantee

- Bid Performance Advance Payment
 Other (Please specify)

نوع الضمان :

- ضمان ابتدائي ضمان نهائي ضمان دفعة مقدمة
 آخر (الرجاء التحديد)

Currency and Amount :

العملة والقيمة :

BENEFICIARY (full NAME, ADDRESS, TEL. FAX & EMAIL)				المستفيد : (الإسم، العنوان، التليفون، الفاكس والإيميل):			
EXPIRY DATE:	Day	Month	Year	السنة	الشهر	اليوم	تاريخ الإنتهاء
Purpose / Description :							
Reference Number :							
Representing % of the contract value							
<p>We hereby irrevocably and Unconditionally bind ourselves to you in respect of the terms and conditions of this letter of guarantee and authorize you to debit any of our accounts with you for its value or any and all sums which you may be called upon to pay hereunder notwithstanding any contestation by us and without any prior notice or reference to us. You are also authorized to appropriate any collateral at your discretion as security for our obligations and hold until you have ascertained that there are no outstanding demands for payment and you have been released from your liability under this letter of guarantee.</p> <p>We also authorize you to extend this letter of guarantee, provided such a request is received within its validity and without need of our prior approval.</p> <p>We hereby agree that any sums, documents, commercial papers, deposits, goods or other funds held by you in our name in the present or in the future, shall be considered in the virtue of this agreement pledged to you for all our obligations towards you, and that you are entitled to dispose of them in the way you deem appropriate until the fulfilment of our obligations or the performance of the necessary ste-off without any contestation on our part.</p> <p>We authorize you to debit any of our accounts with you for the margin and all commissions and expenses incurred under this letter of guarantee.</p> <p>we shall indemnify you against and hold you harmless from any and all losses, costs, daims, charges damages and expenses(including without limitation legal fees), that you may incur in relation to this letter of guarantee.</p>				<p>نتعهد لكم تعهداً غير قابل للإلغاء وغير مشروط بالالتزام بشروط الضمان كما نصرح لكم بالخصم من أي حساب من حساباتنا طرفكم بقيمة خطاب الضمان الإجمالية أو أي مبلغ قد يطلب إليكم دفعه بموجبه دون النظر إلي أي اعتراض من جانبنا. ودون الحاجة إلي تنبيه أو إنذار مسبق ولكم أن تحتفظوا بأي مبلغ حسب تقديركم كتأمين لغرض تغطية التزامنا قبلكم الناشئ عن إصدار هذا الضمان حتي تنقضي نهائياً كافة الإلتزامات التي يتحملها البنك، ولحين التحقيق من عدم ورود أية مطالبات بشأنه.</p> <p>كما نفوضكم بتجديد صلاحية خطاب الضمان هذا للأجل الذي تطلبه الجهة المستفيدة - خلال فترة سريانه - وذلك دون انتظار موافقتنا.</p> <p>كما نوافق علي أن أية مبالغ أو مستندات أو أوراق مالية أو ودائع أو بضائع أو أموال أخرى الموجود بإسمنا في حيازتكم في الوقت الحاضر أو المستقبل تعتبر بمقتضي هذا مرهونة رهانا حيازيا لصالحكم لجميع إلتزاماتنا قبلكم ولكم الحق في التصرف فيها بالطريقة التي ترونها لحين الوفاء بإلتزاماتنا أو إجراء المقاصة اللازمة وذلك دون أي اعتراض من جانبنا.</p> <p>ونصرح لكم بخصم قيمة الغطاء النقدي وعمولتكم وكافة المصاريف من أي حساب من حساباتنا طرفكم.</p> <p>وسنقوم بتعويضكم وحمايتكم عن كافة الخسائر والتكاليف والمطالبات والنفقات والأضرار والمصروفات (بما فيها وليس علي سبيل الحصر النفقات القانونية) التي يمكن أن يتحملها البنك فيما يتعلق بخطاب الضمان هذا.</p>			
ACCOUNT NAME				اسم مقدم الطلب			
ACCOUNT NO.				رقم الحساب			
ADDRESS				العنوان			
TEL., FAX & EMAIL				التليفون والفاكس والإيميل			
SIGNATURE(S)				التوقيع			